

DUCA RE





DucaRe

MARKANT IM DESIGN

Distinctive design

DE Züco DucaRe ist der Drehsessel mit klaren Bekenntnissen und eindeutigen Werten. Eine Synchronmechanik mit perfekt integriertem Bewegungsablauf, Sitzneigeverstellung (-3°) nach vorne, Schiebsitz (5 cm) und eine optionale Nackenstütze schaffen zusammen mit der S-förmig ergonomisch gestalteten Rückenlehne höchsten Komfort. Edle Materialien unterstützen das zeitgemäße Design und machen den DucaRe zum anspruchsvollen Klassiker.

EN Züco DucaRe is the swivel armchair with clear statements and unambiguous values. A synchronous mechanism with perfectly integrated movement sequence, 3° seat tilt adjustment forwards, 5 cm sliding seat and an optional headrest, together with the S-shaped ergonomically designed backrest, create the highest level of comfort. Precious materials support the contemporary design and make the DucaRe a sophisticated classic.



DR 104



DR 105



DR 104





Züco Bürositzmöbel AG

Staatsstrasse 77
CH 9445 Rebstein
Tel. +41 (71) 775 87 87
Fax +41 (71) 775 87 97
mail@zueco.com
www.zueco.com

**Dauphin HumanDesign®
Group GmbH & Co. KG**

Espanstrasse 36
D 91238 Offenhausen
Tel. +49 (9158) 17 - 700
info@dauphin-group.com
